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REFERAT 
HUNDIGE BOLDKLUB 
UNGDOMS TRÆNERMØDE 

Mødeleder: Walid Ali 

Referent: Henrik K. Jessen 

Dato og tidspunkt: 15 februar 2017 

kl:19:00 

Tilstedeværende:  

 

24 trænere 

 

Dagsordenspunkt:  Konklusion:  

1. Velkommen V/Walid Walid bød forsamlingen velkommen og læste dagsorden 

op. 

2. Banetider V/Stig Husk at skrive hvilket hold man gerne vil tilmelde til 

kunsten, når man booker tid. 

 

Webmasteren skal have et kampprogram tilsendt fra 

Stig om torsdagen så weekendens kampe bliver 

synliggjort. 

 

HUSK at framelde Kunsten, hvis kamp ikke afvikles 

alligevel. Så andre kan få tiden og man skal kunne nå 

at afbestille en evt. dommer. 

 

Der er kun en tid til rådighed til og med marts måned 

ellers er alt booket på kunsten. April er åben for 

booking af tider. 

 

Klubben har faste tider på kunsten fra 9-14 lørdag og 9-

16. Jan kontaktes ved ønsker udenfor disse tider. 

3. Materialer V/Dennis Sidste år brugte klubben mange penge på materialer og 

Dennis mener at trænerne skal sikre, at der passes 

godt på materialerne. I sidste ende går det ud over 

holdene da pengene så ikke kan bruges til andre 

positive formål til gavn for holdene. 

 

Specielt bolde er konstateret som et problem, da en del 

forsvinder, fordi der ikke er styr nok på antal bolde der 

kommer ud på banerne og med ind igen. De skal altid 

tælles. God pleje af bolde kunne også indbefatte 

aftørring hvis de er våde, så holder de længere. 

 

Alle hold har fået udleveret en bold pr. spiller. 

 

Mangler der bolde, hvis de går i stykker eller er for 

små/store, så kontaktes Dennis. 

 

Angående agility udstyret, så skal vi være bedre til at 

sætte tingene på plads og ikke bare smide det ind i 

rummet. 

 

Noget andet er at man ikke skal benytte udstyret, hvis 

spillerne ikke er egnet til at bruge det. Vi har fået 
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ødelagt noget udstyr, f.eks. 3 hække samme aften. 

Vurder om drengene er voksne nok til øvelsen når 

sådan noget sker, og udtal generelt respekt for 

materialerne overfor drengene. 

 

Budgettet for bolde er i år reduceret og vi skal være 

opmærksom at vi indkøber flere lige umiddelbart 

 

Alle trænere får nu udleveret en blok, hvor de skal 

skrive ønsker ned, om hvad holdene mangler. Ønskerne 

afleveres til Dennis. 

Det er ikke sikkert man får det hele, men så er Dennis 

opdateret hvem der mangler hvad. 

 

Skal man bruge noget materiale, så er Dennis i klubben 

hver dag fra kl 16:00 til sidste træningstid, på 

hverdage. 

Man skal ikke kontakte andre end Dennis, hvis man skal 

bruge noget fra materiale rummet. 

 

Tuschpenne som lånes til whiteboard, skal returneres 

efter hver brug til Dennis, medmindre andet er aftalt. 

Det koster for meget at købe nye hele tiden. 

 

Der var forslag om opsætning af fotos af agility udstyret 

hvor det skal hænges/sættes i skuret. Henrik tager sig 

af dette. 

4. Holdtilmeldinger V/Jan Der forventes at blive tilmeldt9 seniorhold, 9 

ungdomshold og 4 børnehold til forårsturneringen 

 

Kontingentbetaling nærmer sig og klubben forventer at 

betalinger falder senest den 1 april. Anja 

udsender/afleverer holdlister til trænerne for opdatering 

af spilleren og adresser. Det er vigtigt man er 

omhyggelig med opdateringerne, da det kræver ekstra 

administration og penge ved fejl. De medlemmer som 

ikke betaler til tiden, forventes spærret den 8. april på 

holdkortet og kan ikke spille kampe, før de har betalt. 

Hvis man kommer for sent, kan der gå nogle dage før 

man er åben igen. 

 

Holdlister skal returneres senest 1 marts. 

5. Flytning af spillere V/Walid Der har været episoder i klubben, hvor man har 

overtaget spillere fra andre hold i uden involverede 

trænere har været orienteret. 

 

Walid ønsker at man fremover taler sammen trænerne 

imellem, inden man begynder at flytte spillere til andre 

hold. 

 

Det e vigtigt at man inden også har dialogen med 

spilleren selv og eventuelt dennes forældre. 

 

Første prioritet er den enkelte spilleres udvikling. 

Spilletid er afgørende hvis der sker permanent flytning. 

 

Man kan eventuelt prøvetræne på et højere rangerende 

hold i en rum tid, for at se om niveauet passer ind. 



Side 3 af 7 

 

Dennis mener at det burde være sådan, at førsteholdet 

trækker de bedste spillere fra andetholdet (Og 

nedefter). Men kun hvis spilleren selv. Det var der bred 

enighed om.  

 

Dennis mener også at hvis en spiller har et særligt 

talent, skal klubben og træneren, være villig til at slippe 

spilleren til en større klub, for at udvikle sig endnu 

mere. 

 

Nicklas efterlyser nogle retningslinjer for disse regler, 

så man kan forholde sig bedre til det. 

 

Henrik mener at klubben har en udmærket ”Drejebog”, 

hvor man kunne indføre retningslinjer for dette. Noget 

som bestyrelsen kunne tage stilling og lave et udkast 

til. 

 

Stig gør opmærksom på at det allerede står i klubbens 

”Drejebog”, og bestyrelsen kigger nærmere på evt. 

formuleringsændringer hvis noget skulle være uklart. 

Vigtigst er nu at få det i proces. 

 

Jan mener ikke man som udgangspunkt bør flytte 

spillere op og ned i sommersæsonen henholdsvis i 

foråret og i efteråret efter turneringsstart, men man bør 

altid kunne ”låne” ved behov og aftale nærmere mellem 

trænere om flytning 

6. Træner feedback 

V/Walid/Mads 

Mads som er træner for klubbens serie 2 hold foreslår, 

at man som træner kan give andre trænere feedback på 

deres træning og sparre på forbedringer. 

 

Alle var enige om at det er en god ide. 

 

For nyligt er der udsendt råd herom via klubbens 

stabsside. 

7. Et fælles HBK V/Walid 

 

Trænere I de forskellige 

årgange går sammen og 

snakker om Hvordan man 

kan få et større 

samarbejde. (Både på 

årgangen og på tværs) 

15/20 min. 

 

Opsamling. 

Trænerne blev opdelt i grupper af årgange tæt på 

hinanden i 15 min. Dette skal ske i punktform. 
 

Gruppe 1. 

Anders 

Kaj 

Nanna 

Bo 

Kim 

Peter S. 

Mikkel 

Martin 
 

Gruppe 2. 

Nicklas 

Steffen 

2 x Lars 

Anja 
 

Gruppe 3. 

Kenneth 

Daniel 
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Gopi 

Bettina 

Carina 
 

Gruppe 4. 

Dennis 

Teddy 

Patrick 

Stig 

 

Konklusion fra alle grupper blev herefter gennemgået. 

 

Gruppe 1: 

- Holde forældremøder og fortælle hvad der skal ske 

fremadrettet. Ved at tage enkelte spillere og bedømme 

deres niveau. Roterer trænere rundt på årgange, så 

spillerne lærer trænerne at kende. 

 

Gruppe 2: 

- Have en rød tråd omkring træningen, så man har 

fælles fokusområder. 

- Træne på tværs af holdene, så spillerne bliver mere 

sociale sammen. 

- Træne tættere på hinanden, så man bedre kan evt. 

spille testkampe under træning imod hinanden. 

 

Gruppe 3: 

- Alle årgangene træner samme dag. 

- Bytter spillere under træningen, så der kommer 

variation ind til spillere. 

- Der mangler klub ånd spillerne imellem. Alt for ofte er 

der forstyrrende elementer under træningen og kamp, 

hvor spillere fra andre hold, som generer træningen og 

kampe. 

 

Gruppe 4: 

- Alle 3 U15 hold vil arbejde tættere sammen fremover. 

- De vil gerne bibeholde træningstider på kunsten. 

- Hold 2 og 3 vil træne sammen fremover og hold 1 

træner selvstændigt, da niveau er højere. 

- komme i god tid til træning og forbered træningen 

inden spillerne møder ind. 

8. ”Røde Tråd” V/Mads Mads har snakket med både formanden og Ungdoms og 

seniorformanden. 

 

Han mener der skal laves en træningsmodel for alle 

hold, ikke at man skal træne det samme alle sammen, 

men når spillerne rykker op i årgangen, så ved man 

hvordan der trænes generelt i klubben. 

 

Primært bør startes med højest rangerende hold i 

udpegede årgange, for at teste det igennem og så 

bygge på herefter. 

 

Lars D mener at det skal implementeres på alle hold i 

årgangene, da det ellers vil gå skævt, hvis spillerne 

træner på tværs af årgangene. 
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Nu skal trænerne hjem og reflektere over ideen og 

herefter indkaldes der til møde, hvor beslutningen 

tages. 

Walid indkalder til mødet. 

9. Greve Nord Forårs 

turnering V/Walid 

Klubben har indgået et samarbejde med Greve Nord, 

hvor klubben laver en turnering engang til foråret i 

Valhallen. Her inviteres området til turneringen og DIF 

støtter projektet med præmier. 

 

Man kan tilmelde sig turneringen med nogle venner. 

 

Man deler dem op i aldersgrupper og så spiller man 3-4 

kampe og går efterfølgende videre til finaler. 

 

Martin fra Greve Nord har tilbudt at komme i klubben 

og hjælpe klubben med udfordringer med de spillere 

man har det med. 

10. Styrketræning V/Dennis Hvad findes der af regler for styrketræning af klubben. 

Hvor gamle skal spillerne være? 

 

Walid siger at børn under 16 ikke skal træne med 

vægte og det giver ikke mening at træne på denne 

måde før. 

11. Træner Arrangementer? 

V/Walid 

Walid spørger om der er stemning for at man laver et 

slags arrangement af en art, for at ryste trænerne 

sammen. Alle er enige om at det er en god ide. 

 

Walid går videre med det og vender tilbage. 

 

12. Frekvens for trænermøder? 

V/Alle 

2 gang forår og 2 gange efterår. Trænerne for de 

yngste hold deltager i starten af møderne og dagsorden 

tilpasses relevans for dem. 

13. Eventuelt. Der er opslået et job som følge af klubbens aftale med 

DIF og Nordeafonden. En såkaldt ”Medspiller” der skal 

være med til at udvikle klubben, hjælpe træner og 

bestyrelsen. Opslaget er bragt på eksternt og på 

hjemmesiden og udgangspunktet er 20 timer om ugen 

primært aften/weekends. 

 

Der er købt en dyr vaskesøjle i 2016, så man skal passe 

på det nye udstyr. 

Der findes en 15 minutters program til 30 grader. Det 

bør være ok, hvis spillertøjet ikke er decideret beskidt 

 

Peskho siger der ikke skal bruges skyllemiddel, da tøjet 

ikke tåler det og tørtumbling frarådes. 

 

Jan siger at på DBU Sjælland delegeretmødet er nye 

regler på vej for billede på holdkortet. 

En Firma har igen tilbudt at tage hold billeder og enkel 

billeder af spillerne uden udgift for klubben. Deres 

motiv er håb om efterfølgende salg til f.eks forældre. 

Der var flertal for, at sige ja til denne aktivitet, der sker 

i samspil med trænerne. 
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DBU udtalte ligeledes at man vurderer på reglementet 

for brug af spillere i flere årgange på samme hold.. 

 

Som følge af Albertslund sagen, var disciplinærsagerne 

straframmer også tema, og der må imødeses skærpede 

straffe i voldssager fremad. 

 

Der er kommet et tilbud på Træningspakker til køb for 

forældre/sponsorer fra vores leverandør. Jan opfordrer 

alle til at kigge nærmere på dette tilbud. Minimum 10 

sæt skal vi bestille. 

 

Sund mad. Jan har haft kontakt med et firma der 

tilbyder at levere sund mad til klubben ved forudgående 

bestilling. Prisen reduceres ved større samlede 

bestillinger og fås i flere pakkestørrelser. 

 

En ny træner har meldt sig. Spiller på veteranholdet. 

Walid tager et møde ham omkring opstart. 

 

Jan får en del mails omkring lotterimails om klubbens 

hold vil sælge lodder og tjene penge til holdet. Holdene 

kan vælge at deltage hvis de vil. Giv Jan besked hvis 

det er et ønske. 

 

Der kan søges tilskud til sociale 

arrangementer/turneringer i kommunen, så alle hold 

opfordres til at søge. 

De der har et sådant ønske opfordres til at give besked. 

Jan hjælper gerne med ansøgning. Frist er den 15. 

november til aktiviteter i 2018. 

 

Caféen har sagt god for at alle hold til f.eks. spillermøde 

kan få en sodavand 2 gange om året. 

 

Lars vil gerne vide mere omkring hashrygning, hvordan 

ser klubben på det. 

Walid svarede at klubben har nul tolerance i klubben. 

 

Lars P. vil gerne have mere information omkring, at der 

er forplejning til deltagerne hvis man stiller sig til 

rådighed for arrangementer klubben deltager i. Det 

bekræftede Walid. 

 

Gopi vil gerne invitere til løb for alle spillere der ønsker 

det, Man og Tor fra kl. 16-17. 

 

Dennis vil gerne have stoppet den ”hetz” fra Aktivitets 

personalet, når han selv har en ramme sodavand med i 

klubben til sine spillerne. Indtjeningen i Cafeen skal 

ikke komme fra trænerne, men fra forældre/spillere der 

køber varer i Caféen. 

 

Dennis vil også gerne have afklaret om man ikke kan 

spille i klubtøj i klub farver og ikke i alt mulig andre 

alternative farver. 

 

Henrik ønskede at trænere kom med en tilbagemelding 

om behov for nøgler og postkasser og vil gerne have at 

alle trænere kontakter ham om hvad de har/ønsker. 
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14. Afslutning Walid takkede for det store fremmøde og afsluttede 

mødet. 

 


